
   

MOTIE VREEMD    GEEN LAGE AANVLIEGROUTES BOVEN CULEMBORG

Naam gemeenteraadsfractie CDA, PvdD, GroenLinks, PvdA en Culemborgs Belang
Datum raadsvergadering 14 september 2023
Volgnummer MV1
□  Behoort bij agendapunt nr. 9.1. Motie vreemd aan de agenda

Onderwerp Geen lage aanvliegroutes boven Culemborg

Ondergetekende(n) dient/dienen de volgende motie in:

De raad van de gemeente Culemborg in vergadering bijeen op 14 september 2023

Constaterende dat:
- Het kabinet, een jaar geleden, een voorkeursbeslissing luchtruimherziening heeft genomen.
- Als tweede doel van deze luchtruimherziening de vermindering van impact van vliegen op de omgeving   
  (zoals bijvoorbeeld geluidhinder, fijnstof en stikstof) genoemd wordt.
- Dit besluit is genomen zonder dat er duidelijk is gemaakt wat de milieu- en geluidseffecten zijn.
- Dit besluit is genomen zonder inbreng van de Tweede Kamer en zonder brede participatie.
- Er mogelijk een aanvliegroute komt die over een groot woon- en natuurgebied in onze regio loopt. 
- Een ingediende zienswijze vanuit de provincie niet tot duidelijkheid voor onze inwoners heeft geleid.

Overwegende dat:
- Eind dit jaar een definitieve beslissing over de luchtruimherziening genomen zal worden door het 
  ministerie van Infrastructuur en Waterstaat.
- Het de verwachting is dat de 4e aanvliegroute ook over onze gemeente zal komen.
- Inwoners inmiddels uitgebreide informatie hebben gebundeld op de website www.stop4deroute.nl.
- Daaruit blijkt dat er gevlogen zal worden op een hoogte van ca. 2.000 - 2.500 meter.
- Dat vliegen op deze hoogte een nadelig effect heeft op mens, dier, natuur en lokale economie, denk aan 
  uitstoot stikstof, uitstoot fijnstof en geluidsoverlast.
- Het aantal vliegbewegingen dus eerder zou moeten dalen dan toenemen op Schiphol.
- Het College van B&W van de gemeente Culemborg middels de beantwoording van schriftelijke art. 33 
  vragen over de 4e aanvliegroute, zich heeft uitgesproken tegen de 4e aanvliegroute.

Spreekt uit dat:
- De aanleg van een 4e aanvliegroute over het grondgebied van Culemborg en de regio onwenselijk is.

http://www.stop4deroute.nl/


Verzoekt het college om:
- Samen met provincie Gelderland en andere decentrale overheden dit standpunt krachtig en
  volhardend over te brengen aan de centrale overheid tijdens de nadere uitwerking van de
  vliegroutes. En zo de onwenselijkheid van deze 4e aanvliegroute te blijven verdedigen.
- De raad en onze inwoners actief te blijven informeren over deze ontwikkelingen.
- De inwoners te wijzen op de mogelijkheid om meer informatie te krijgen en hun zorgen kenbaar te 
  maken via de website www.stop4deroute.nl.  

en gaat over tot de orde van de dag

Toelichting: 
Op 29 augustus j.l. zijn wij middels een statenbrief geïnformeerd over de voortgang van het proces dat 
moet leiden tot een voorgenomen luchtruimvoorziening in onze provincie. Deze brief stelt de indieners 
van deze motie niet gerust. Hierin is te lezen dat er nog totaal geen duidelijkheid is over de wijze waarop 
de regiopartners en provincie betrokken worden bij het proces van besluitvorming en daarmee ook de 
mogelijkheid dat onze inwoners te maken krijgen met de negatieve effecten van dit besluit.

Een eerder ingediende provinciale zienswijze en reeds gestelde schriftelijke art. 33 vragen hebben nog 
niet geleid tot de benodigde duidelijkheid voor onze inwoners. Het is onze taak om onze inwoners tegen 
deze mogelijke ontwikkeling te beschermen.

Het is voor de indieners van deze motie onwenselijk dat er vliegbewegingen van en naar Schiphol verlegd 
worden naar het luchtruim boven onze regio. Van deze aanvliegroutes is bekend dat dit tot geluids- en 
milieuoverlast gaat leiden. Concreet gaat het daarbij om ongeveer 19% van het vliegverkeer. Dit komt 
neer om 120 vliegtuigen extra per dag, elke 7-8 minuten een vliegtuig op lage hoogte en nachtvluchten.

Lokaal gaat dit een negatief effect hebben op de ervaren geluidshinder, natuur & milieu en de lokale 
economie. Daarnaast maakt de verlegging van de aanvliegroute het halen van de provinciale 
stikstofdoelstellingen onhaalbaar. Tijdens de ontwerp- en realisatiefase zal blijken wat de exacte netto 
effecten zijn. Als het aan de indieners ligt laten we het niet zo ver komen.

Op basis van bovenstaande menen de indieners dat het in belang van onze inwoners is om ons als 
gemeenteraad collectief uit te spreken dat wij tegen de 4e aanvliegroute zijn. 

Naam en ondertekening  indiener(s)

CDA Culemborg  Marco van Zandwijk

PvdD Myra van der Velde

GroenLinks Audrey James

PvdA Yassin Dag Dag

Culemborgs Belang Machid el Boustati

http://www.stop4deroute.nl/



